

## سياسة التعليم عن بعد

## توفير جاهزية البيئة التعليمية المناسبة للطلبة في المنزل من خلال التالي:

- 1. توفير المكان المناسب للتعليم عن بعد
  - 2. توفير الانترنت
  - 3. المظهر العام للطلبة
- 4. توفير جهاز إلكتروني لاستخدامه في التعليم عن بعد (الحاسوب الأجهزة اللوحية ،...)
- 5. تشجيع أبنائكم الطلبة على ممارسة التعليم عن بعد وذلك من خلال الحرص على استكمال جميع الدروس التعليمية.
- 6. إلزام أبنائكم الطلبة بحضور حصص التعليم عن بعد في الوقت الزمني المخصص وفق جدول المواد الدراسية المعتمد من المدرسة.
  - 7. الالتزام بالسياسة العامة لاستخدام الأجهزة التعليمية أثناء التعليم عن بعد (وذلك بعدم نشر أي من المعلومات دون إذن مسبق من المدرسة).

### يرجى ملاحظة ما يلى:

- تعتبر الحصة الإلكترونية حصة رسمية ينطبق عليها ما ينطبق على الحصة داخل الصف، وأن المعلمين والمشرفين سوف يأخذون الحضور اليومي.
  - في حالة واجهتكم أي تحديات أو صعوبات يرجى التواصل مع فريق الدعم الفني لمدرستنا support@ipsmamzar.com

#### **Blended Learning Policy**

# Please kindly ensure an appropriate educational environment for learning in the home for your child by:

- 1. Providing an appropriate place for E- learning.
- 2. Providing the Internet.
- 3. Ensuring appropriate appearance of your child.
- 4. Providing an electronic device for Blended learning (computer tablets,.....)
- 5. Encouraging students to actively participate in E-learning sessions and ensure that all assigned tasks are completed.
- 6. Obligating your child/ren to access the live sessions and assigned tasks in the time allotted according to the approved schedule of the school for the study subjects.
- 7. Adhering to the general policy of using educational devices during the Blended learning program (This is by not publishing any information without prior permission from the school.)

#### **Please Note:**

- The E-learning session is considered as a normal class and our standard of high quality teaching & learning is expected. Teachers, and supervisors will be taking daily attendance.
- In case that you face any challenges or difficulties during the E-Learning sessions please communicate with our school technical support team through <a href="mailto:support@ipsmamzar.com">support@ipsmamzar.com</a>



